
ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA DE 29 D’ABRIL  DE 2008.

Quan són les 12:30 hores del dimarts 29 d’abril de 2008, es reuneix al Saló d’Actes de
la  Casa  Consistorial  la  Corporació  en  Ple  per  celebrar  sessió  ordinària  en  primera
convocatòria. Sota la presidència del Sr. Batle, D. Mateu Ferrà Bestard hi assisteixen els
següents regidors; Sr. Joan Peralta Palmer i Sr.  Antoni Palerm Milla, per part d’UM;
Sr. Manel Romero Romero, i Sr. Miquel Bujosa Picornell per part del PSOE;  Sr. Pere
Joan Salleras Vives i Margarita I. Barceló Vives, per part del PP.

Es troba present la Secretària de la Corporació, la Sra. Sílvia Ripoll Genovart, la qual
dóna fe de l’acte.

El Sr. Batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents assumptes dins
l’ordre del dia:

1.-  ACTES SESSIONS ANTERIORS.

Es sotmet a votació i el resultat és de set (7) vots a favor.

2.-  DECRETS I CORRESPONDÈNCIA.

El Batle dona compte de la següent correspondència:

El primer punt és referent a l’informe emès per la secció jurídica de la direcció insular
de Patrimoni Històric en relació a le’missió d’autoritzacions amb caràcter previ a la
concessió de llicència municipal d’obres, més concretament a la seva innecessarietat. 
Segons l’informe el 6 de novembre de 1995 s’aprovà en el Ple del CIM, les NNSS de
Banyalbufar com a instrument de planejament substitut del pla especial de  protecció
regulat a la llei 6/1985, de 25 de juny del patrimoni històric espanyol, de manera que
,des d’aquesta data, l’Ajuntament pot concedir llicències d’obres i canvis d’usos dins el
seu terme municipal sense l’autorització de patrimoni.

El  següent  punt  és  comentar  una  proposta  d’UM  per  a  la  creació  d’una  unitat  de
Protecció civil d’àmbit municipal a Banyalbufar.

Pere Joan demana si això es podria fer a nivell de Mancomunitat de Tramuntana.



El Batle diu que és una opció , però creu que primer seria més interessant parlar amb les
associacions del poble, com la dels joves i la dels caçadors, per exemple i dotar-los així
d’un nou contingut de funcions, per alhora motivar-los ,etc.
Per exemple una idea seria subvencionar als joves un curs de submarinisme i després
que  dediquessin  unes  hores  ,en  compensació,  a  netejar  el  fons  del  litoral  de
Banyalbufar, de ferros i altres brutors, sempre comptant amb les mesures de  seguretat i
protecció necessàries. Creu que és un projecte que pot ser molt interessant per a tots.

Manel  Romero  diu  que  hi  va  haver  una  reunió  a  Estellencs  ,  amb  membres  de
l’IBANAT, de protecció contra incendis i protecció civil, i diu que sí seria interessant
començar amb un curs de protecció civil, de protocols d’actuació, etc a Banyalbufar. 

3.- PRECS I PREGUNTES

El Batle comenta , abans que algú li demani, que s’està fent feina en els pressupost
d’enguany i amb l’informe sobre el fems que és el més important i que més afecta al
pressupost. Properament se’ls donarà una còpia de la proposta de l’equip de Govern i es
farà  un Ple  extraordinari  ,si  és  possible,  per  parlar  només del  Pressuposts.  Demana
l’aportació i col·laboració de tots els grups polítics  presentant les seves propostes, etc.
Miquel Bujosa demana si el sistema nou de recollida començarà abans de l’estiu.
El Batle diu que si estigués tot llest, material , personal, etc. S’intentaria, però no ho
creu possible.
Manel demana quin serà el sistema de recollida, mixt, amb recursos propis només?
El  Batle  diu  que  l’idea  és  fer-ho  tot  amb  el  personal  de  l’Ajuntament,  excepte  el
transport des del parc verd a la planta a Palma.
Margarita  Barceló  diu  que  es  podria  començar  a  concienciar  a  la  gent  i  Pere  Joan
proposa incentivar-los amb rebaixes de l’impost, fent-ho porta a porta o altres.

Miquel Bujosa demana com està el tema de Planícia.
El batle diu que no té cap notícia, pel que suposa que endavant i segueix el  seu curs.

Pere Joan diu que ha sortit la subvenció d’enguany per al transport escolar dels més
petits i que és calcada a la de l’any passat, excepte per l’import que és inferior. 
El Batle diu que avui mateix a tingut una reunió amb el Sr. Nieto i que li ha dit que
estava tot arreglat , que els pares no haurien de tenir cap problema, que la subvenció
acaba el 8 de maig i l’import són 360 euros.
Margarita   diu  que  l’empresa  de  transports  encara  no  els  ha  facturat,  però  que  la
subvenció és més petita que l’any passat,  i  si  l’empresa els cobra el  mateix,  no els
bastarà per fer front a la despesa. També vol demanar si hi haurà ajudes per pagar a
l’al·lota que els acompanya. 
Es tenen dubtes sobre què és el que cobreix exactament la subvenció , si pel transport  o
per  l’acompanyant,  perquè  en  principi  pareix  que  l’autocar  el  paga  la  Conselleria.
Queden en que s’ha d’aclarir aquest tema.

Margarita vol demanar també que s’arregli la paret de les escoles que va caure , perquè
els nins hi juguen i hi ha perill.
El  batle diu que la setmana que ve comencen ,  però que la  zona està tancada amb
barreres clavades amb formigó pel que els al·lots no haurien de poder passar.



Els pares també han de vetllar perquè es respectin les mesures de protecció posades.
Manel Romero diu que és responsabilitat de l’Ajuntament i que s’han de mantenir les
instal·lacions en bon estat.
El batle diu que és així i  que s’està fent tot el  que es pot perquè comencin l’abans
possible amb la reparació del portell.

Margarita diu si es podria demanar també que el safareig que està davant el camp de
futbet fos tancat  perquè els nins no hi puguin guaitar i caure.
El Batle diu que ho mirarà però que això és una mica més complexe.

Miquel Bujosa demana si a les NNSS es parla de si les finestres que donen al carrer
s’han d’obrir cap a dins les cases o cap a fora, perquè les darreres suposen un perill per
la gent que passa per la voravia, si fa vent i s’obrin o el que sigui.
El Batle diu que no creu que això es contempli a les NNSS actuals, però que es podria
prendre  un  acord  de  Ple  al  respecte  i  donar-li  a  l’aparellador  municipal  perquè  ho
tingués en compte.

Pere Joan demana perquè s’ha obert un portal davall la plaça.
El Batle diu que ja ho va comentar al darrer Ple, que s’obriria, i que s’ha fet únicament
per tenir accés a l’interior de la cova i veure les possibilitats que té aquest espai.

Pere Joan vol comentar que les darreres dues convocatòries, celebrades en dimarts i
convocades  el  divendres,  no  compleixen amb l’espai  de  dos  dies  hàbils  al  mig per
consultar l’expedient.
La Secretària diu que el dissabte es considera dia hàbil, a més de què sempre se’ls dona
còpia de tota la documentació del Ple, juntament amb la convocatòria.
Pere Joan diu que si l’Ajuntament està tancat el dissabte, aquest no es considera hàbil i
que a la legislatura de Manel Romero, ja es va crear un precedent sol·licitant al Batle
que convoqués de nou un Ple per  aquest  motiu,  amb el  vist  i  plau de la secretària
anterior.
La Secretària no està d’acord amb aquest punt , per es compromet a fer al consulta al
SAT del Consell de Mallorca.

No havent més temes a tractar, quan són les 14:00 hores el Sr. Batle aixeca la sessió, de
la que s’estén la present Acta i de la que jo com a Secretària dón fe amb el vist i plau del
Sr. Batle.

Banyalbufar, 29 d’abril de 2008.

                                 V-I-P
EL BATLE                                     LA SECRETÀRIA


